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 1-24מן המניין מס'  מליאה תמלול 

 1/8/2024מיום שני, כ״ז טבת התשפ״ד, 

 משתתפים: 

 ראש המועצה  -  טל אוחנה 

 מ"מ ראש המועצה  - הרב אריה אברהם 

 חבר מועצה  -  איתן דלח 

 חבר מועצה  -  משה פרץ 

 חבר מועצה  -  אריה דוקרקר 

 חבר מועצה  -  פנחס פרץ 

 

 נעדרו:

 חבר מועצה  -  לוגסי דני 

 חברת מועצה  -  נילי אהרון 

 חבר מועצה  -  איציק מלכה 

 חבר מועצה  -  חיים בן אבו 

 חבר מועצה  -  שלומי פרץ 

 

 מוזמנים:

 ל המועצה "מנכ -                 רוזיליו שמעון 

 יועמ"ש  - כרמית אהרון אמונה 

 גזבר  -  מוטי דהן 
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 על סדר היום: 

₪ מקור   4,500,000 – כיתות גן, פיתוח ותשתיות" סכום התב"ר  2כיתות,  6"יבילים, הצבת  - 1212[  תב"ר  1] 
 3 ....................................................................................................... ₪.  4,500,000משרד החינוך  –תקציב 

מפעל  -₪ מקור תקציב  150,000 -"דשא סינטטי לבית הספר מסילה בערבה" סכום התב"ר  - 1213[  תב"ר 2] 
 3 .................................................................................................................................................... הפיס 

 3 ......................................................................................................... [  הוספת תב"רים מעל סדר היום3] 

מפעל הפיס  -ש"ח מקור תקציב  49,680 -"רכישת מחשבים לקול יעקב" סכום התב"ר  - 1214[  תב"ר  4] 
 4 .......................................................................................................... ש"ח   49,680 -סכום התב"ר הכולל 

משרד הפנים   -ש"ח מקור תקציב  123,319 -"מיול עם מכונת שטיפה" סכום התב"ר  - 1215[  תב"ר  5] 
 4 ....................................................................................... ש"ח.   13,319קל"פ  -ש"ח מקור תקציב  110,000

משרד הפנים   -ש"ח מקור תקציב  130,000 -"פיתוח כיכר ברחוב רמב"ם" סכום התב"ר  - 1216[  תב"ר  6] 
 5 ......................................................................................................... ש"ח  130,000 -סכום התב"ר הכולל 

משרד   -ש"ח מקור תקציב  209,000 -ושיפוץ גני משחקים וחצרות" סכום התב"ר "שיקום  - 1217[  תב"ר  7] 
 6 ................................................................................................ ש"ח.   209,000הפנים סכום התב"ר הכולל 
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 - תחילת דיון-

טוב, אז חברים, אנחנו פותחים מליאה. בעצם יש לנו על סדר היום, כמה נושאים. דבר ראשון,    טל אוחנה:

נושאים שאישרנו    2024זאת המליאה הראשונה לשנת   יומה, אנחנו מאשרים מחדש, את אותם  ועל סדר 

 בוועדה הטלפונית. תודה לכולם על ההירתמות.  

תב"ר    1]   הצבת  "  -  2121[   ותשתיות  2כיתות,    6יבילים,  פיתוח  גן,  התב"ר  כיתות  סכום   "– 

 ₪. 4,500,000משרד החינוך  –מקור תקציב  ₪ 4,500,000

נושא חשוב, אז אנחנו מאשרים שוב את תב"ר    טל אוחנה: וחצי  1212באמת  . שכלל השקעה של ארבעה 

כמובן פיתוח  כיתות גן, ממ"מים,    2כיתות לימוד,    6מיליון שקלים, ממשרד החינוך, לטובת באמת הקמת  

ותשתיות, אנחנו צופים שהעבודות תחלנה ממש בימים הקרובים. אז אנחנו מאשרים את זה מחדש, מי בעד?  

 פה אחד. 

 

מקור    ₪  150,000  -"דשא סינטטי לבית הספר מסילה בערבה" סכום התב"ר    -  1213[  תב"ר  2]  

 מפעל הפיס  -תקציב 

  150, דשא סינטטי לבית הספר מסילה בערבה, סכום התב"ר עומד על  1213אנחנו עוברים לתב"ר    טל אוחנה:

 אלף שקלים ומקור התקציב הוא מפעל הפיס. מי בעד? פה אחד.

 

 [  הוספת תב"רים מעל סדר היום3]  

אוחנה: תב"ר    טל  אחד  היום,  לסדר  תב"רים  ארבעה  להעלות  אישורכם  את  מבקשת  רכישת  1214אני   ,

 - מחשבים לקול יעקב

 החלטה 
 כיתות גן, פיתוח ותשתיות"  2כיתות,  6"יבילים, הצבת   - 1212מליאת המועצה מאשרת את תב"ר 

 אושר פה אחד 

 החלטה 
 "דשא סינטטי לבית הספר מסילה בערבה"    - 1213מליאת המועצה מאשרת את תב"ר 

 אושר פה אחד 
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 רגע, רק נבקש קודם את האישור שלהם, בעד? כולם בעד?  שמעון רוזיליו:

 כן, פה אחד. מאשרים את כל ארבעת התב"רים, אני מקריאה אותם בזה אחר זה.  טל אוחנה:

 

  - ש"ח מקור תקציב    49,680  -"רכישת מחשבים לקול יעקב" סכום התב"ר    -  1214[  תב"ר    4]   

 ש"ח  49,680 -מפעל הפיס סכום התב"ר הכולל 

, מקור התקציב הוא מפעל הפיס. מי  49,680, רכישת מחשבים לקול יעקב בסכום של  1214תב"ר    טל אוחנה:

 בעד?

 פה אחד.  שמעון רוזיליו:

 פה אחד.  טל אוחנה:

 

משרד    -ש"ח מקור תקציב    123,319  -"מיול עם מכונת שטיפה" סכום התב"ר    -  1215[  תב"ר    5]   

 ש"ח.  13,319קל"פ  -ש"ח מקור תקציב  110,000הפנים 

מיול עם מכונת שטיפה, משהו שמאוד, מאוד, היה חשוב לאגף התפעול. מדובר בעצם ברכב,    טל אוחנה:

שיאפשר לנו כניסה לתוך גני השעשועים ורחיצה שלהם, באמצעות זרם מים בלחץ. את אותה פעולה אנחנו  

 . 123,319נעשה גם עם המדרכות. הדבר הזה עולה  

 זה משהו שהולך להיות בבעלות הרשות?  איתן דלח:

 ממש, לגמרי שלנו, אנחנו רוכשים את זה.  טל אוחנה:

 זה בתוספת, כן? אריה אברהם:

 החלטה 
 מליאת המועצה מאשרת הוספת תב"רים מעל סדר היום 

 אושר פה אחד 

 החלטה 
 "רכישת מחשבים לקול יעקב"   - 1214מליאת המועצה מאשרת את תב"ר 

 אושר פה אחד 
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 מה זה?  טל אוחנה:

 כן, כן.  שמעון רוזיליו:

כן, זה שלנו אבל יהיה, עובד תחזוקה שלנו עובד על זה, בסדר? מי שמנקה את גני השעשועים,    טל אוחנה:

 יש לנו לא מעט כאלה, זה אנחנו. 

 ומה עם התחזוקה השוטפת של זה?  איתן דלח:

. המקור התקציבי,  123,319. אז יש לנו מיול עם מכונת שטיפה  4תכף, זה התב"ר הבא, זה תב"ר    טל אוחנה:

 . מי בעד? 13,319אלף ואנחנו שמים שם מהקל"פ עוד   110הוא משרד הפנים שעומד על  

 פה אחד.  שמעון רוזיליו:

 

  - ש"ח מקור תקציב    130,000  -"פיתוח כיכר ברחוב רמב"ם" סכום התב"ר    -   1216[  תב"ר    6]   

 ש"ח  130,000 -משרד הפנים סכום התב"ר הכולל 

 אלף שקלים.  130, פיתוח כיכר ברחוב רמב"ם. סכום התב"ר עומד על 1216תב"ר   טל אוחנה:

 זה הכיכר שכבר נעשתה?  איתן דלח:

 נכון, רק שלא פותחה באופן ירוק.  טל אוחנה:

 לא היה את התקציב מראש?  איתן דלח:

לא, בעצם הבאנו אותו ממשרד הפנים, חלק מתקציבי הפיתוח שלנו, איתן, נכון. מי בעד אישור    טל אוחנה:

 התב"ר? פה אחד. 

 

 החלטה 
 "מיול עם מכונת שטיפה"    - 1215מליאת המועצה מאשרת את תב"ר 

 אושר פה אחד 

 החלטה 
 "פיתוח כיכר ברחוב רמב"ם"    - 1216מליאת המועצה מאשרת את תב"ר 

 אושר פה אחד 
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ש"ח מקור   209,000  -"שיקום ושיפוץ גני משחקים וחצרות" סכום התב"ר    -  1217[  תב"ר    7]   

 ש"ח. 209,000משרד הפנים סכום התב"ר הכולל  -תקציב 

אוחנה: במספר  1217תב"ר    טל  החלפנו  ראית,  אם  איתן,  לשאלתך  וחצרות.  משחק  גני  ושיפוץ  שיקום   ,

 - מקומות, גם את הדשא הסינטטי, גם שמנו בעצם את הרצפה הזאת שהיא כמו זפת או משהו 

 גומי, זה גומי כזה. איתן דלח:

אלף. זה סכום ראשוני,    209גומי, נכון. אז ממש עשינו את זה בכמה מקומות ובעצם שמנו שם    טל אוחנה: 

שבמהלך השנה אנחנו מגדילים אותו עוד ועוד, אבל זה חברה שזכתה במכרז והיא עושה בעבורנו את השיקום  

 הזה. המקור התקציבי הוא משרד הפנים, מי בעד? 

 פה אחד, אבל לא ענית לי לשאלה שלי.  איתן דלח:

 

 אה, אז יכול להיות שלא הבנתי אותך איתן.  טל אוחנה:

 אלף שקל.   120המיול עם מכונת שטיפה, הדבר הזה, רכישה, זה  איתן דלח:

 כן, נכון. טל אוחנה:

 אחרי זה יש תחזוקה שוטפת.  איתן דלח:

 של המיול?  טל אוחנה:

 של המיול.  איתן דלח:

 בסדר, זה אנחנו. כמו שאנחנו מתחזקים את כל הרכבים שלנו, יש לנו כמעט שבעה רכבים. טל אוחנה:

 יש לזה תקצוב. איתן דלח:

זה בתוך התקציב של האגף התפעול. יש להם בתוך אגף התפעול, תחזוקת רכבים. יש לנו טסטים,    טל אוחנה:

 הכל. 

 החלטה 
 "שיקום ושיפוץ גני משחקים וחצרות"    - 1217מליאת המועצה מאשרת את תב"ר 

 אושר פה אחד 
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 בסדר.  איתן דלח:

בטח, בטח. אנחנו בפברואר, איתן, לשאלתך, אמורים לצאת למכרז על סיפור מטאטא הרחוב    טל אוחנה:

ושם ביקשתי שגם הוא יהיה עם גרניק, כדי לאפשר שטיפה של המדרכות ולא רק טיטוא שלהם. אז זה ככה  

 בפברואר ייצא למכרז. 

 חבר'ה, זה לא נמצא אצלכם, אבל זה שניים שממש הגיעו היום ורצינו ככה להוסיף אותם.  שמעון רוזיליו:

 - תב"רים  2אז אני רוצה לבקש את אישורכם להעלות עוד  טל אוחנה:

 את לא יכולה יותר.  כרמית אהרון אמונה:

 למה?  שמעון רוזיליו:

כי עוד לא הצגת את זה לכלל חבר המועצה. אתה העברת את השאר לכולם, נכון? את    כרמית אהרון אמונה:

 אלה לא. 

כן, אבל זה באישור שזה, אם אנחנו מבקשים אישור בכלל המליאה, אין בעיה. עשינו את זה    שמעון רוזיליו:

 כבר.

 - לא אתה צריך אישור של כרמית אהרון אמונה:

 בסדר, לא קריטי. טל אוחנה:

 יש לך מליאה עוד, זה כאילו דחוף, מה?  כרמית אהרון אמונה:

 לא, אפשר למליאה הבאה אין בעיה.  שמעון רוזיליו:

אוחנה: סוגרים    טל  אנחנו  אז  בסדר?  טוב,  הכל  קריטי,  לא  זה  תב"ר  הקטנת  חברים,  לא,  לא,  את  לא, 

 . המליאה, תודה רבה לכולם. תודה

 - סיום הדיון-

 

 בברכה, 
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________________ ________________ ________________ 

 טל אוחנה, 

 ראש המועצה 

 שמעון רוזיליו, 

 מנכ"ל המועצה 

 מוטי דהן,

 גזבר המועצה 

 


